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Als bestuurder moet je realistisch zijn, vindt 
de Tielse wethouder Corry van Rhee-Oud 
Ammerveld. Zeker als je onder andere econo-
mische zaken en arbeidsmarkt- en werkgelegen-
heidsbeleid in je portefeuille hebt. Anderzijds 
typeert het de PvdA-wethouder dat ze zich vol 
bezieling sterk blijft maken om meer banen 
te creëren. Ook alle initiatieven voor verbe-
tering van de Tielse binnenstad en de omlig-
gende industrieterreinen juicht ze toe. “Op heel 
veel verschillende fronten werken gemeente, 
bedrijfsleven en onderwijs constructief samen 
om de economie weer tot bloei te laten komen.” 
Tijd voor een korte inventarisatie en een blik op 
de toekomst. 

Nieuwkomers binnenstad
Ook al kent de Tielse binnenstad de nodige leeg-
stand, toch zit de stad op dit gebied nog altijd 
onder het landelijke gemiddelde, benadrukt de 
wethouder. “Nieuwkomers als H&M en Esprit 
draaien vanaf de eerste dag boven verwach-
ting. Ook zorgen deze ketens voor aantrek-
kingskracht op andere retailers. Half oktober is 
de ANWB-winkel in het centrum geopend in 
het voormalige pand van Duthler. Een enorme 
aanwinst voor Tiel. Het grote assortiment op het 
gebied van recreatie, toerisme en vrije tijd trekt 
ongetwijfeld weer nieuwe bezoekers naar het 
centrum.” Daarnaast signaleert Van Rhee-Oud 
Ammerveld dat een aantal ondernemers wil 
uitbreiden in een groter pand. “Een teken dat ze 
vertrouwen in de toekomst hebben.” Om de bin-

nenstad aantrekkelijk te houden, werkt 
de gemeente nauw samen met ondernemers-
vereniging Hart van Tiel. Ook de horeca in 
het centrum draagt hier positief aan bij. “Elk 
weekend is er wel ergens live muziek, waarbij de 
cafés onderling afspraken hebben gemaakt over 
spreiding van activiteiten. Al deze initiatieven 
geven de binnenstad een levendige uitstraling.” 

Herstructurering Latenstein 
Het opknappen van de bedrijventerreinen 
rondom Tiel verloopt inmiddels volgens plan-
ning. “Dergelijke grootschalige projecten 
worden gefaseerd uitgevoerd”, licht Corry van 
Rhee-Oud  Ammerveld toe. “De revitalisering 
van Latenstein is recent afgerond. Grote winkels 
op het gebied van wonen, klussen en inrichting 
geven dit gebied een duidelijke identiteit, met  
prima parkeervoorzieningen en goede bereik-
baarheid. Als voltooiing van de herstructurering 
is een plan voor de verhuizing van Aldi vanuit 
één van de woonwijken naar Latenstein gepre-
senteerd. Dit plan gaat nu de procedures voor 
aanpassing van het bestemmingsplan doorlo-
pen.”

Duurzaamheid Kellen 
Na Latenstein staat nu kwaliteitsverbetering van 
industrieterrein Kellen op de agenda. “De open-
bare ruimte wordt opgeknapt, er worden maat-
regelen genomen om de mobiliteit te verbeteren 
en bedrijven worden benaderd voor duurzaam 
energieverbruik. In totaal worden tussen nu en 

eind 2016 zestien projecten uitgevoerd om Kellen 
te herstructureren, variërend van het aanpassen 
van de verlichting en verbetering van wegen en 
groen tot het maken van een vastgoedanalyse 
om leegstand te voorkomen.” Op Kellen zijn met 
name bulk- en productiebedrijven, garages en 
caravanbedrijven te vinden. 

Uitbreiding Medel 
Businesspark Medel breidt nog altijd verder uit, 
constateert de wethouder. “Er is wederom vraag 
naar grond en kavels voor de vestiging van 
nieuwe bedrijven. Vanwege de betaalbare grond-
prijzen, de centrale ligging, de goede positione-
ring langs snelwegen, water en spoor hebben de 
afgelopen jaren grote, logistieke bedrijven vanuit 
de Randstad gekozen voor vestiging in Tiel. Ook 
de recente oprichting van de Logistieke Hotspot 
Rivierenland is een prachtige impuls voor de 
economie in ons gebied.”

Kansen arbeidsmarkt
Onderwijs en bedrijfsleven in de regio beter op 
elkaar afstemmen, heeft voor Corry van Rhee-
Oud Ammerveld altijd hoge prioriteit. “Er zit 
zoveel kennis in de regio; eeuwig zonde als dat 
verloren gaat doordat mensen verhuizen omdat 
ze elders meer kansen hebben op de arbeids-
markt.” Samen met opleidingsinstituten als 
het ROC Rivor en het Werkgevers Adviespunt 
Rivierenland (WAPR) wordt voortdurend inge-
zet om vraag en aanbod op de arbeidsmarkt 
goed op elkaar af te stemmen. “Ook hier geldt: 
er gebeurt al veel positiefs, maar om te zorgen 
dat de werkgelegenheid toeneemt, is inten-
sieve samenwerking nuttig en nodig. Bedrijven 
die zich nieuw in ons gebied vestigen, worden 
daarom ook meteen in contact gebracht met 
het Werkgevers Adviespunt. Eeuwig zonde als 
nieuwkomers arbeidskrachten elders vandaan 
gaan halen, terwijl in onze eigen regio mensen 
staan te popelen om aan het werk te gaan.”
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Op alle fronten klimt ons land na enkele moeilijke jaren weer uit het 
dal. Ook al zijn de tijden van economische grilligheid nog niet in elke 
branche voorbij, toch is er weer reden om met vertrouwen naar de 
toekomst te kijken. Dat geldt ook voor de economische ontwikkelin-
gen in tiel en de regio. Wethouder corry van Rhee-Oud ammerveld 
signaleert op veel plaatsen beweging en dynamiek. “ik blijf me zeker 
inzetten om onderwijs en bedrijfsleven nog beter op elkaar te laten 
aansluiten. Vraag en aanbod moet je goed op elkaar afstemmen.”

‘Onderwijs en bedrijfsleven 
nog beter op elkaar aan 
laten sluiten’

Wethouder corry van Rhee-Oud ammerveld 


